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Møte i Bedriftsdemokratinemnda 16. desember 2005 

Tilstede: 

Gudmund Knudsen 

Liv Synnøve Taradsrud 

Kristin Robberstad 

Gro Granden 

Ingebjørg Harto 

Nicolay Skarning 

Fra sekretariatet møtte Maria Gangsaas Sogn og Bodil Stueflaten 

Møtet varte fra 1000 – 1300. 

Vedtak ble truffet i følgende saker: 

Sak 05/24 Trondheim Renholdsverk AS 

Sak 055/25 Widerøe’s Flyveselskap ASA 

Sak 02/14 Polimoon AS 

Sak 03/11 Helse Nord RHF 

Sak 05/30 OVDS ASA 

Gudmund Knudsen fratrådte under behandlingen av sak nr. 6 (Sak 05/30 OVDS 

ASA). 

 

1.      Godkjenning av møteinnkalling 

 

Innkallingen til møtet i Bedriftsdemokratinemnda 16. desember 2005 ble 

godkjent. 

 

Sak 05/25 Widerøe’s Flyveselskap 



 

I brev av 18. november 2005 søker Widerøe’s Flyveselskap ASA om å få 

gjennomføre det kommende valget av ansattes representanter til selskapet styre 

som elektronisk valg. 

 

Selskapet fikk ved nemndas vedtak 5. februar 2004 tillatelse til å gjennomføre 

det tilsvarende valget i 2004 som elektronisk valg. 

 

Det søkes om å ”benytte elektronisk avstemming på samme måte som ved 

forrige valg”. Det fremgår av søknaden at det er ca 1 400 ansatte i selskapet 

fordelt på 11 arbeidsplasser fra Hammerfest i nord til Stavanger i sør. Det 

arbeides etter arbeidsplaner, 7 dager arbeid og 7 dager fri, noe som innebærer 

at et stort antall flygende personell er pendlere. Av hensyn til valgdeltakelsen er 

det hensiktsmessig å gjennomføre valget elektronisk. Det fremheves i søknaden 

at det elektroniske valget i 2004 fungerte ”knirkefritt” og at det ikke kom inn 

klager verken i for- eller etterkant av valget. 

 

Alle ansatte har tilgang til PC på arbeidsplassen og er fortrolige med bruk av PC. 

Alle ansatte med hjemme-PC tilknyttet internett, kan knytte seg opp mot 

selskapets intranett. Informasjon om valget vil bli sendt til den enkelte ansattes 

postkasse i tillegg til at det vil bli lagt ut informasjon på intranettet. Det praktiske 

siden er tenkt gjennomført ved at den enkelte ansatte som er stemmeberettiget 

får en link i sin postkasse der all informasjon om valget ligger, samt oversikt over 

hvem det er mulig å stemme på. Valget er tenkt gjennomført i tiden 13. – 28. 

februar 2006. At det er ønskelig at valget strekkes ut i tid skyldes 

arbeidstidssystemet og ønsket om at flest mulig skal avgi stemme. 

 

Søknaden støttes av de lokale fagforeningene. Disse opplyses å representere 

samtlige fagforeninger i selskapet. 

 

Bedriftsdemokratinemnda viser til at det er bred enighet om søknaden. 

 

Bedriftsdemokratinemnda godkjenner søknaden om å avholde kommende valg 

av ansattes representanter til selskapets styre elektronisk. 

 



Nemnda forutsetter at valgsystemet ivaretar hensynet til sikkerhet og 

hemmelighold på en tilfredsstillende måte. Det forutsettes videre at alle ansatte 

har tilgang til datamaskin, og at de er fortrolige med bruken av den. Nemnda 

forutsetter også at hensynet til anonymitet ivaretas, og at valget for øvrig 

gjennomføres i samsvar med representasjonsforskriftens regler, herunder at 

valgsystemet gjør det mulig å gjennomføre valget i valgkretser og som 

forholdstallsvalg. Det forutsettes dessuten at forholdet til 

personopplysningsloven ivaretas. 

 

Bedriftsdemokratinemnda fatter slikt 

 

vedtak: 

 

”I medhold av allmennaksjeloven § 6-4 fjerde ledd, jf. representasjonsforskriften 

§ 9 tredje ledd godkjenner Bedriftsdemokratinemnda at det benyttes et 

elektronisk valgsystem ved kommende valg av ansatterepresentanter til styret i 

Widerøe’s Flygeselskap ASA.” 

 
 


